
 

 

 

 

 

 

KONFERENCE A CELOSTÁTNÍ SETKÁNÍ VYUČUJÍCÍCH OBORU NUTRIČNÍ 

ASISTENT A DIPLOMOVANÝ NUTRIČNÍ TERAPEUT V ČESKÉ REPUBLICE 

 

Každý rok probíhá na některé zdravotnické škole Celostátní setkání vyučujících oborů Nutriční 

asistent a Diplomovaný nutriční terapeut z celé České republiky.  

 

V roce 2024 byla hostitelem naše škola. Příprava započala již na podzim, kdy nám paní ředitelka 

naší vizi a termín pořádání akce ve dnech 22.1. – 23.1.2024 schválila. Cílem bylo zviditelnit školu, 

práci pedagogů nutričního týmu a našich studentů. Jako partnera jsme oslovili Zdravotnickou 

skupinu EUC kliniky a byli velmi mile potěšeni, že EUC klinika naši spolupráci přijala. Průběžně 

jsme se v nutričním týmu scházeli, plánovali, vymýšleli a diskutovali, abychom našim kolegyním 

z ostatních zdravotnických škol připravili pěkný program. 

 

V pondělí 22.1.2024 se finalizovaly poslední velké přípravy. 

Studenti z 3 DNT společně s PaedDr. Tomášem Ulčem, DiS., 

MBA měli plné ruce práce s přípravou občerstvení,  

a já připravovala učebnu 118 na druhý hlavní den 23.1.2024.  

 

 

 

 

Neoficiálně se zahájila Konference a Celostátní setkání vyučujících oborů v pondělí odpoledne 

návštěvou Pivovaru, které se zúčastnilo 16 kolegyň a kolegů. Po prohlídce následovala večeře 

v restauraci Klubovka FC Viktoria Plzeň, kde se k nám připojila ředitelka školy PhDr. Ivana 

Křížová, zástupci EUC – HR ředitelka Mgr. Iveta Chmielová – Dalajková, MUC. David Škarda, 

DiS. et DiS. a další kolegyně.  

 

 

 



V úterý 23.1.2024 v 9.00 hodin byla ve škole zahájena Konference. Byli přivítáni všichni přítomní, 

představeno vedení naší školy – ředitelka školy a zástupkyně ředitelky pro VOŠ Mgr. Jiřina Uhrová. 

Dále hosté z EUC – výkonný ředitel EUC  

PhDr. Jan Šlajs, Ph.D., DiS et DiS., LL. M., manager Center 

hojení chronických ran EUC MUC. David Škarda, DiS.  

et DiS., hlavní sestra EUC kliniky Plzeň Mgr. Adéla Burešová 

a MUDr. Jana Knakalová. Po úvodních slovech vedení školy 

a hostů z EUC následovaly aktivní příspěvky, kde vystoupili 

se svými prezentacemi první dva jmenovaní hosté z EUC.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Naši školu reprezentovala Mgr. Ing. Andrea Čadová a studentskou obec 

studenti z třetího ročníku kombinovaného studia DNT Bc. Renáta Černá 

a Mgr. Martin Šujanec.  

 

Po tematicky zajímavé a hodnotné konferenci proběhla prohlídka školy  

a odborných učeben, které se ujaly kolegyně z našeho nutričního týmu 

Mgr. Ilona Mašátová  

a Mgr. Petra Nováková. 

Odborné učebny představila 

účastníkům setkání  

Mgr. Alena Štroblová. Poté 

navštívili odborné učebny 

dentálních hygienistek  

a nutričních terapeutů.  

Občerstvení připravované 

studenty třetího ročníku DNT 

s aktivní supervizí PaedDr. Tomáše Ulče, DiS., MBA bylo formou 

švédských stolů po celou dobu úterního dne. Bylo rozmanité, všemi oceňované, hravé a očím 

lahodící. Prostě vkusné, ale hlavně výborné.  

 

Po poledni začalo setkání vyučujících oborů Nutriční asistent  

a Diplomovaný nutriční terapeut zastoupených zdravotnických 

škol z Plzně, Prahy, Brna, Ostravy, Olomouce, Karlových Varů, 

Mostu, Trutnova a Příbrami. Za vyšší odborné školy se řešily 

akreditace, nový metodický pokyn Ministerstva školství, 

prostupnost do vyššího ročníku studia z nutričního asistenta, 

učební plán, standard Ministerstva zdravotnictví pro nutriční 



terapeuty.  Z problematiky střední školy prostupnost na vyšší školu, rámcový a školní vzdělávací 

plán, soutěž nutričních asistentů v předmětu technologické cvičení a projektové aktivity. 

 

Diskuse byla věcná a obohacující. Projevily se přínosy soudržnosti, respektu a spolupráce všech 

škol, jelikož všem šlo a jde o vzdělávání žáků a studentů těchto oborů na kvalitní úrovni tak, aby 

byli uplatnitelnými odborníky na trhu práce pro maturitě či absolutoriu. 

 

Celkem se naší akce zúčastnilo v obou dnech 48 vyučujících, hostů a studentů z oboru 

Diplomovaný nutriční terapeut.  

 

Co sdělit závěrem? Podle ohlasů kolegyň a hostů se nám vše podařilo. Organizace, program, 

občerstvení. Údajně jsme zvedli laťku setkávání hodně vysoko. 

 

Z čeho máme radost my? Jsme potěšeni, že jsme pomohli zviditelnit naši školu a reprezentovat 

ji. Ukázat hostům alespoň malou část Plzně, a to Pivovar, příjemnou klubovou restauraci v areálu 

fotbalového klubu Viktorie Plzeň a pochlubit se školním zázemím, moderními učebnami.  

 

Komu poděkovat? Poděkování patří PhDr. Ivaně Křížové – ředitelce školy, že se s námi aktivit 

účastnila, ale hlavně Zdravotnické skupině EUC za finanční podporu, bez které bychom nemohli 

takový standard nastavit! Taktéž studentům druhých a třetích ročníků za reprezentaci, aktivitu, 

spolupráci a aktivitu. Nakonec samozřejmě kolegyním ze všech „zdrávek“ za to, že do Plzně přijely. 

Všichni společně jsme tak mohli strávit čas v přátelské a rodinné atmosféře. Bylo nám ctí se vámi 

všemi sejít, poznat nové tváře a rozšířit ještě více naší nutriční rodinu. 

 

Já osobně děkuji svému nutričnímu týmu za spolupráci, podporu a pomoc, jelikož bez nich 

by se taková akce nedala zvládnout. Takže ještě jednou Tome, Ilon, Péťo, Klárko a Andreo 

DÍKY! Jsem ráda, že vás všechny mám ve své blízkosti!  

 

 

 

V Plzni dne 30. ledna 2024 

 

Světlana Lisová 

 


